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PROTOKÓŁ Nr IX/2024  

z IX Sesji IX Kadencji Rady Miasta Szczecinek z dnia 24 października 2024 r. 

w Sali Posiedzeń Urzędu Miasta Szczecinek 

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses 

 

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.  

Obecnych: 20 radnych, według załączonej listy obecności. 

Nieobecna radna: Paulina Peciak-Nazarewska. 

 

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:20. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych,  

− stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum, 

− otworzyła IX sesję RM, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 19.09.2024 r. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25.09.2024 r. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.  

5. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036. 

6. Uchwała w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie 

Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Pomorska” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Limanowskiego-2” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie uchylenia uchwał w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla osób 

bezdomnych „Zacisze” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów uczniom i studentom zamieszkałym na terenie Miasta 

Szczecinek, za wybitne osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych. 

12. Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie nadania statutu Samorządowej Agencji Promocji i Kultury w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie Programu Karta Mieszkańca "Mój Szczecinek". 

15. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

16. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

17. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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18. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.      

19. Wnioski i oświadczenia radnych.  

20. Zakończenie sesji. 

 
Ad.2.  

Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 19.09.2024 r. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej, 

− w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 19.09.2024 r. 

 

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25.09.2024 r. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej, 

− w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 25.09.2024 r. 

 

Ad.4.  

Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok. 

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− Komisja w 5-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/60/2024  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.5.  

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036. 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą na zmianie zapisu w podstawie prawnej uchwały, 

− odczytał treść autopoprawki. 

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/61/2024  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 – 2036 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6.  

Uchwała w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie 

Miasta Szczecinek.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ustosunkował się do prośby radnych o zmianę zapisu w projekcie uchwały i wprowadzenie zapisu: „zwłoki 

zwierząt domowych”, 

− wyjaśnił, że zgodnie z opinią prawną i zapisami ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, nie ma 

możliwości dokonania tego zapisu, 

− przypomniał, że pomysł wprowadzenia takiej uchwały był zaproponowany przez radną Ewę Ogrodzińską  

i go popiera. 

 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ewa Ogrodzińska radna: 

− Podziękowała Burmistrzowi za uwzględnienie pomysłu wyznaczenia takiego miejsca pochówku dla zwierząt.  
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/62/2024 

w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na prowadzenie działalności w zakresie grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie  
Miasta Szczecinek 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7.  

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pomorska” 

w Szczecinku.  

 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/63/2024 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pomorska” 
w Szczecinku 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8.  

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Limanowskiego-2” w Szczecinku.  

 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

− poinformował, że zapytał na posiedzeniu Komisji o badania geodezyjne terenu pod zabudowę, 

− podziękował Pani Burmistrz za udzielenie odpowiedzi stwierdzającej, że przeprowadzono niezbędne badania. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że badania gruntowe są wykonane,  

− ma świadomość, że grunty są trudne do wykonania takiej inwestycji, jednakże uważa, że inwestycja jest 

technicznie wykonalna. 

 

Beata Pszczoła-Bryńska Wiceburmistrz Miasta: 

− potwierdziła, że dziś otrzymała badania geologiczne, są one dostępne w Wydziale Inwestycyjnym. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− przypomniał, że dziś przystępujemy do uchwalenia sporządzenia takiego planu przestrzennego 

zagospodarowania, 

− stwierdził, że będzie jeszcze kilka etapów, na których będziemy sprawdzać tę inwestycję, jeżeli dojdzie do jej 

realizacji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że zmiana w planie jest dedykowana tylko jednej inwestycji – sali koncertowej, 

− stwierdził, że bez podjęcia tej uchwały nie ma możliwości wybudowania tej sali, 

− dodał, że jest to trudna inwestycja, koszty będą duże, będzie trzeba pozyskać dodatkowe środki na budowę,  

− wyjaśnił, że na tym etapie nie ponosimy znacznych kosztów, koncepcję budowy sali opracowuje ratusz i Pan 

architekt Tomasz Wolanin, który zaprezentował pomysł sali, 

− dodał, że będzie badana zasadność inwestycji, następnym etapem będzie przedstawienie projektów, 

pozyskanie środków i końcowym etapem będzie budowa sali, 

− wyjaśnił, że realizacja dużych projektów prezentowanych w programie nie zacznie się wcześniej,  

niż za 2-3 lata. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− rozumie, że Miasto nie ma jeszcze oszacowanych wartości tej inwestycji, 

− dodał, że jeśli Miasto będzie występować o dofinansowanie, trzeba będzie przedłożyć kosztorys tego projektu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że wstępne dane kosztów otrzymamy po poszerzonej koncepcji, 

− stwierdził, że nie oszacuje dziś tych kosztów, należy sporządzić studium wykonalności i zbadać sensowność 

wykonania takiej inwestycji oraz ocenić możliwości dofinansowania, m.in. z Ministerstwa Kultury, 

− dodał, że są to trudne do uzyskania pieniądze, niemniej jednak Miasto będzie próbować coś robić w tej 

kwestii. 

 

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− dodał, że są to wstępne plany w stosunku do zamiaru wybudowania sali koncertowej, 

− jeśli chcemy, aby inwestycja powstała, powinniśmy mieć pozytywną aurę,  
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− stwierdził, że będziemy lobbować na rzecz wybudowania tej sali, uważa, że powinna w naszym mieście 

powstać taka sala. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poinformowała, że zdania mieszkańców są różne, jednak w większości pozytywne,  

− uważa, że powinna taka sala powstać, aby wzmocnić i uatrakcyjnić ofertę Miasta, 

− dodała, że pierwszym krokiem był pomysł, dziś krokiem drugim jest podjęcie tej uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” przy 5 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę: 

 

Nr IX/64/2024 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Limanowskiego-2” w Szczecinku 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały 

 

Ad.9.  

Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały, 

− Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/65/2024 

w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10.  

Uchwała w sprawie uchylenia uchwał w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla osób 

bezdomnych „Zacisze” w Szczecinku. 
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Małgorzata Bała Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/66/2024 

w sprawie uchylenia uchwał w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla osób 
bezdomnych „Zacisze” w Szczecinku 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.11.  

Uchwała w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów uczniom i studentom zamieszkałym na terenie Miasta 

Szczecinek, za wybitne osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały,  

− odczytał treść autopoprawki, 

− dodał, że radni otrzymali nowy tekst proponowanych zmian do uchwały, dotyczy on poprawności tekstu  

z punktu widzenia legislacyjnego, bez większych merytorycznych zmian. 

 

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− poinformował, że Dyrektor KCUW przygotował nowy projekt uchwały zawierający wszystkie zapisy, 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wraz z Komisją 

Edukacji i Kultury. 

 

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wraz z Komisją 

Sportu i Turystyki. 

 

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki: 

− dodał, że opinię w sprawie rozpatrzenia wniosków o stypendia wyda zarówno Komisja Edukacji i Kultury jak  

i Komisja Sportu i Turystyki, na wspólnym posiedzeniu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− prosi radnych o rozmowę po Sesji w sprawie prawidłowości numeracji zapisów regulaminu. 
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− stwierdziła, że zarządzi przerwę w Sesji, 

− poprosiła Burmistrza, aby po przerwie odczytał całość proponowanej autopoprawki. 

 

Przerwa w Sesji godz.: 10:00 

Wznowienie obrad Sesji po przerwie godz.:10:10 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− wznowiła obrady Sesji Rady Miasta, 

− oddała głos Burmistrzowi Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− po konsultacji z nadzorem prawnym odczytał w całości treść proponowanej autopoprawki, dotyczącej zapisów 

paragrafu 7 regulaminu przyznawania stypendiów uczniom i studentom zamieszkałym na terenie Miasta 

Szczecinek, za wybitne osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/67/2024  

w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów uczniom i studentom zamieszkałym na terenie Miasta 
Szczecinek, za wybitne osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12.  

Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Miasta Szczecinek. 

 

Małgorzata Bała Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− omówiła proponowane zmiany w projekcie uchwały, 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jacek Lesiuk radny: 

− wyraził zadowolenie z nowego projektu uchwały, 

− cieszy się, że większa liczba mieszkańców będzie mogła korzystać z zasobu mieszkaniowego na nowych 

zasadach. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/68/2024  

w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Miasta Szczecinek 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.13.  

Uchwała w sprawie nadania statutu Samorządowej Agencji Promocji i Kultury w Szczecinku. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, że po spotkaniu z przewodniczącymi Klubów wypracowano konsensus i proponuje radnym 

autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą na usunięciu zapisu „dyrektor ds. restrukturyzacji”, 

− odczytał treść autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały, 

− Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/69/2024 

w sprawie nadania statutu Samorządowej Agencji Promocji i Kultury w Szczecinku 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.14.  

Uchwała w sprawie Programu Karta Mieszkańca "Mój Szczecinek".  
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, że na prośbę Przewodniczącej Klubu Porozumienia Samorządowego Małgorzaty Kubiak-

Horniatko, proponuje autopoprawkę do projektu uchwały,  

− odczytał treść autopoprawki do projektu uchwały, która polega na rozszerzeniu katalogu osób mogących 

ubiegać się o kartę Mieszkańca „Mój Szczecinek”. 

 

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Porozumienia Samorządowego: 

− podziękowała Burmistrzowi za uwzględnienie sugestii Klubu,  

− chce, aby dzieci pozbawione opieki rodziców, mieszkające w Szczecinku oraz dzieci umieszczone  

w internatach i bursach, również mogły korzystać z ulg, które przewiduje karta. 

 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr IX/70/2024 

w sprawie Programu Karta Mieszkańca "Mój Szczecinek" 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały 

 

Ad.15  

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− odczytała treść informacji Burmistrza Miasta Szczecinek, która dotyczyła wyznaczenia podmiotów 

zobowiązanych do organizowania prac społecznych dla osób nieletnich i kontrolowania ich przebiegu  

w 2025 roku. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.16.  

Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

 

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki: 

− wyraził zadowolenie z miłego sportowego akcentu, który odbył się przed sesją, jakim było wyróżnienie 

sportowców różnych dziedzin sportu w Szczecinku,  
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− wspomniał o spotkaniu z Burmistrzami w kwestii rozpowszechniania sportu wśród najmłodszych dzieci oraz 

młodzieży i zadań własnych Miasta realizowanych na ten cel,  

− dodał, że podczas spotkania przedstawiono nowe propozycje realizowane w nowym roku budżetowym, 

− poinformował, że jest wiele pomysłów, aby krzewić sport wśród najmłodszych i wśród młodzieży oraz 

promować różne dyscypliny sportowe, 

− podziękował Burmistrzowi Maciejowi Makselonowi za inicjatywę w tej kwestii. 

 

Ad.17.  

Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.18. 

Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa: 

− w związku z pytaniem o zawiadomienie o podejrzeniu popełnienia przestępstwa, dotyczącego używania karty 

należącej do Szczecineckiej Lokalnej Organizacji Turystycznej, zapytała Burmistrza, czy wiadomo co dalej  

z tym zawiadomieniem. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, że przygotował się do udzielenia odpowiedzi, 

− odczytał dokument dotyczący tej sprawy, który wpłynął do Urzędu Miasta 19 września br. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała Panią Skarbnik o dofinansowanie szczecineckiego Hospicjum,  

− dodała,  że co roku są w budżecie planowane kwoty na wsparcie, czy te kwoty się sumują.  

 

Magdalena Mikołajewska Skarbnik Miasta Szczecinek: 

− wyjaśniła, że ostatnio przekazano środki na Hospicjum w 2022 roku, w bieżącym roku również są w budżecie 

zabezpieczone. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, że kwoty te się nie sumują, jeżeli nie ma inicjatywy ze strony Hospicjum, nie są one placówce 

przekazywane, 

− dodał, że jeżeli będzie prośba ze strony Hospicjum, kwota zostanie przekazana, jest zabezpieczona na ten 

rok. 

 

Ad.19. 

Wnioski i oświadczenia radnych. 
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Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− podziękowała Burmistrzowi, że dostrzegł, że nie tylko piłką seniorską Szczecinek żyje, jest również 

lekkoatletyka i seniorzy sportowcy to również doceniają. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− poinformował, że po Sesji złoży do budżetu na 2025 rok następujące propozycje: plac zabaw dla dzieci  

w okolicach basenu, wzbogacony o części dla dzieci niepełnosprawnych, wymianę nawierzchni chodnika przy 

ul. Przemysłowej, zadaszenie przystanku linii nr 2 przy ul. Sikorskiego, ciągi piesze, alejki oraz nasadzenia  

na nowym cmentarzu oraz wniosek o zwiększenie w budżecie kwoty przeznaczonej na sport szkolny. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że dziś wraz ze Skarbnikiem rozpoczną się prace nad przyszłorocznym budżetem, 

− dodał, że pieniędzy będzie mniej niż w tym roku, wynika to z faktu, iż część pieniędzy przeznaczonych  

dla samorządów przeznaczono dla powodzian,  

− doszło do nałożenia procedury nadmiernego deficytu na państwo polskie, podobnie jak w innych państwach 

unijnych, co uniemożliwia wykonanie niektórych obietnic wyborczych, 

− dodał, że w związku z powyższym rok 2025 będzie trudny, 

− nie chce składać teraz deklaracji, co do możliwości spełnienia próśb radnych, są one zapisane, 

− wyjaśnił, że nowe place zabaw muszą być certyfikowane, są drogie; dodał, że plac z elementami dla 

niepełnosprawnych znajduje się przy ul. Wyszyńskiego, 

− stwierdził, że są plany napraw chodnika na ul. Przemysłowej, zadaszenie przystanku też nie powinno być 

problemem, 

− w kwestii cmentarza poinformował, że jest nieopłaconych na starym cmentarzu 5 tys. kwater, będą wysyłane 

upomnienia do mieszkańców; nie jest przekonany co do nowej infrastruktury nowego cmentarza, będzie to 

rozważane, nie jest to teraz najważniejszy wydatek, 

− dodał, że chętnie zwiększy kwotę dedykowaną sportowi dzieci i młodzieży, lecz nie obiecuje, że będzie to  

w przyszłym roku, 

− znamy zapotrzebowanie jakie złożyły Spółki, jednostki Miasta i Wydziały Urzędu Miasta, rozmija się to  

z szacowanymi dochodami, będzie trudno zbudować budżet. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− odniósł się do placu zabaw przy kortach tenisowych, prosi o doposażenie placu o przyrządy dla dzieci 

niepełnosprawnych, 

− podziękował za postawienie TOI TOI w okolicy wybiegu dla psów; poinformował, że będzie też otwarta toaleta 

na Ślusarni. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− podziękowała za zwiększenie dodatku dla nauczycieli wychowawców. 

 



 

str. 13 
 

 Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

− przypomniał o remoncie ulicy Wodociągowej, 

− podkreślił, że cieszą go sukcesy sportu szkolnego; w Szczecinku jest 10 klubów dzieci i młodzieży,  

warto, by sport olimpijski był wyróżniony i promowany. 

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał o wybiegu dla psów na ul. Kościuszki; prosi o zmianę oświetlenia na takie o większym natężeniu. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− wnioskuje o dokonanie napraw sprzętów na Centralnym Placu Zabaw, m.in. wyrównanie nawierzchni  

i usunięcie biologicznych zanieczyszczeń, 

− popiera wniosek radnego Brynkiewicza, o uzupełnienie placu zabaw i sprzęty przystosowane dla dzieci 

niepełnosprawnych, 

− wnioskuje o wyremontowanie Skate Parku przy stadionie Lechii i przystosowanie go dla najmłodszych dzieci, 

− z uwagi na ocieplenie klimatu, wnioskuje o zwiększenie zazielenienia centrum Miasta i rozpowszechnienie 

poidełek w całym mieście, aby można było uzupełnić wodą butelkę lub napoić zwierzaka. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odniósł się do Skate Parku przy stadionie, uważa, że lepszym rozwiązaniem byłoby dołożenie elementu  

dla najmłodszych dzieci na terenie Skate Parku przy ul. Kopernika, aby wszystko było w jednym miejscu, 

− w kwestii „betonozy”, nie zgadza się że mamy tam mało zieleni, są tam platany i inne krzewy, obok mamy park 

z zielenią, można pomyśleć o dołożeniu kilku elementów, 

− uważa, że przekonstruowanie placu i większe zazielenianie nie jest dobrym wyjściem, ponieważ 

organizowane są tu różne imprezy, koncerty, uroczystości państwowe i jeśli zostanie tam wprowadzone 

więcej zieleni, tego miejsca do organizacji imprez nie będzie, 

− przypomniał o funkcji parku, który stanowi 1/3 terenu miasta; dodatkowo miasto otoczone jest lasami, 

− w kwestii poidełek zgadza się z przedmówcą, jeśli środki pozwolą, będzie to realizowane, 

− w kwestii Centralnego Placu Zabaw, wyjaśnił, że został on gruntownie wyczyszczony w sierpniu tego roku,  

ale jeśli stan placu będzie tego wymagał, zostanie jeszcze raz zlecone czyszczenie. 

 

 Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− w uzupełnieniu poprosił Burmistrza o szersze spojrzenie na kwestię zieleni na placu Wolności, nie chodzi mu 

o gruntowne przebudowywanie tego terenu, proponuje ewentualną konsultację z fachowcami. 

 

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

− wnioskuje o oznakowanie tarasu słonecznego przy ul. Ordona dla osób niedowidzących, 

− prosi o naklejenie specjalnej taśmy na dużym stopniu, aby nie doszło do wypadku, ewentualnie  

o doświetlenie lampą. 
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Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− wnioskuje do Burmistrza o zwiększenie kwoty na wsparcie Hospicjum w Szczecinku. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− wnioskuje do Burmistrza do dofinansowanie ferii zimowych dla dzieci ze szczecineckich szkół w kwocie  

20 tys. zł, na zapewnienie dojazdu na obóz zimowy, 

− wnioskuje na zapewnienie kwoty 30 ty. zł na pomoc dla starszych osób, na dowóz zakupów zleconych przez 

telefon. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że dofinansowanie przejazdów na obozy jest do rozważenia, 

− kwestia pomocy dla osób starszych, należałaby rozważyć wolontariat w tym zakresie; jest również pomoc 

MOPS-u, gdzie starsze osoby mogą uzyskać pomoc; uważa, że forma umowy zlecenia w tej kwestii nie jest 

dobrym pomysłem, 

− zwrócił się do Dyrektora Miejskiego Centrum Wsparcia o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

Małgorzata Jabłońska Dyrektor Miejskiego Centrum Wsparcia: 

− wyjaśniła, że Miasto wspiera osoby starsze i niepełnosprawne poprzez realizację usług opiekuńczych, 

− dodała, że na ten cel przeznaczona jest kwota około 2 mln zł, co stanowi znaczną pomoc, 

− inną formą pomocy jest usługa asystencka, dotyczy pomocy osobom niepełnosprawnym; zachęca  

do korzystania z tych usług,  

− zachęciła do propagowania pomocy wzajemnej sąsiedzkiej, nieodpłatnej; mieszkańcy również mogą wziąć  

tą odpowiedzialność na siebie. 

 

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− w odniesieniu do wypowiedzi radnego Jacka Lesiuka poinformował, że w Sejmie trwają prace legislacyjne nad 

wprowadzeniem bonusu senioralnego, obecnie trwają konsultacje społeczne w tej sprawie, 

− dodał, że bonus senioralny ma wejść w życie od 1 stycznia 2026 roku; pieniądze będą przeznaczone  

na pomoc dla seniorów, wykorzystywane przez najbliższe osoby w celu pomocy seniorom np. pomoc  

w  dotarciu do lekarza, czy zrobienie zakupów. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− wyraził zadowolenie z wypowiedzi przedmówcy, 

− stwierdził, że odwiedził 2,5 tys. osób, sam nie dawał rady sprostać zadaniu, stworzył grupę wolontariuszy, 

− podał pomysł, ażeby MOPS mógł rozważyć usługi w formie umowy zlecenia, 

− stwierdził, że miasto się starzeje, coraz więcej jest osób starszych potrzebujących pomocy. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− przypomniał o comiesięcznym organizowaniu Pchlego Targu, na który zaprasza wszystkich mieszkańców. 
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− podziękowała radnemu Jackowi Brynkiewiczowi za pomysł Pchlego Targu, 

− dodała, że jest to wydarzenie, które cieszy się dużą popularnością wśród mieszkańców. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− chce wzmocnić głos Przewodniczącego Marka Ogrodzińskiego i przyłączyć się do sugestii odnośnie terenu 

przed ratuszem, 

− uważa, że w wysokich temperaturach system korzeniowy drzew nasadzonych w donicach wariuje; można 

zasadzić inne drzewa lub rośliny ozdobne bardziej wytrzymałe i bardziej urokliwe, 

− dodała, że warto dostosować roślinność miejską do warunków klimatycznych, 

− poprosiła o wzmocnienie retencji lokalnej i zachęciła mieszkańców do odzyskania deszczówki,  

są dofinansowania takich zadań. 

 

Damian Cembrowski radny: 

− odniósł się do wybiegu dla psów na osiedlu Zachód, oświetlenia i ciągu schodów prowadzących do parku 

miejskiego, 

− wyjaśnił, że zjazd obok schodów przeznaczony dla rowerów i wózków nie jest bezpieczny,  

− dodał, że na prośbę mieszkańców zgłasza tę interwencję. 

  

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że ten odcinek schodów jest w pasie powiatowym i przekaże tę sugestie staroście. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− podziękował Jolancie Leśniewskiej za wolontariat w sprawie pomocy dla osób starszych. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa: 

− wspomniała, że podczas debaty na ostatniej sesji RM w sprawie skargi na działania byłego Burmistrza, radni 

nie mieli stanowiska byłego Burmistrza; teraz pozyskała dwa pisma z ww. stanowiskiem i zwraca się  

do Burmistrza o udostępnienie tych pism wszystkim radnym. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− poinformowała, że mamy teraz „różowy październik”,  

− zachęca wszystkie kobiety do badań profilaktycznych piersi i do samobadania piersi.  

 

Ad.20.  

Zakończenie sesji. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− stwierdziła wyczerpanie porządku obrad, 
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− podziękowała za dzisiejsze obrady, 

− poinformowała radnych o kolejnym terminie Sesji RM – 28 listopada 2024 r., godz.9:00, 

− zamknęła IX sesję Rady Miasta. 

 

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 11:25 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

   Protokół sporządziła:      Przewodnicząca Rady Miasta 

 Katarzyna Mołczun              Grażyna Kuszmar 


